
P R O T O K Ó Ł  NR  XXII/21 
Z OBRAD XXII SESJI NADZWYCZAJNEJ  

RADY GMINY PŁASKA 
Z DNIA 23 LIPCA 2021 R. 

 
           Obrady XXII nadzwyczajnej sesji, która odbyła się w trybie zdalnym, otworzyła o 

godz. 10:03 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aneta Tarasiewicz (obrady sesji zdalnej 

odbyły się w sali konferencyjnej budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Płaskiej).  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aneta Tarasiewicz powitała Wójta Gminy Płaska – 

Wiesława Gołaszewskiego, Sekretarza Gminy – Macieja Zdancewicza oraz Radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie                

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (A. Polkowska, E. Skubis – nieobecni), co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

 

 Ad.2. 

            Wiceprzewodnicząca przedstawiła porządek obrad sesji, który przedstawiał się 

następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z okresu międzysesyjnego. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Płaska na lata 

2021 – 2034. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płaska na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Białymstoku skargi Prokuratury Okręgowej w Suwałkach na Uchwałę Nr VII/59/19 

Rady Gminy Płaska z dnia 24 września 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

dostarczania wody na terenie gminy Płaska wraz z odpowiedzią na skargę.  

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 
 

 

Radna Anna Abrycka opuściła obrady sesji o godz. 10.08. W związku z czym w obradach sesji 

uczestniczy 12 radnych (problemy techniczne.) 

 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag i w wyniku głosowania został jednomyślnie 

12 głosami „za” zatwierdzony, po czym przystąpiono do jego realizacji. 

 

 



Ad.3.  

- Radny Grzegorz Demski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym działania świetlic jako 

świetlic wiejskich. 

Wójt Gminy poinformował, iż na terenie gminy działają wszystkie świetlice. Po 

zmianie statutu Gminnego Ośrodka Kultury w lipcu 2020 r. noszą one nazwę „miejsc 

pełniących funkcje spotkań mieszkańców”. Na wniosek mieszkańców GOK udostępnia i 

wynajmuje pomieszczenia.  

 

Do protokołu z poprzedniej sesji radni nie zgłosili żadnych uwag i został on przyjęty 

bez czytania 11 głosami „za” i  1 głosem „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz).  

 

Radna Anna Abrycka dołączyła do obrad sesji o godz. 10.21. W związku z czym w obradach 

sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

 

Ad.4.  

 Wójt Gminy przedstawił informację z wykonywania uchwał Rady Gminy i z pracy w 

okresie międzysesyjnym. Omówił między innymi podjęte Zarządzenia w sprawach:  

- określenia sposobu wykonania uchwał Rady Gminy, 

- zmian w budżecie Gminy Płaska na 2021 rok, 

- powołania Zespoły Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, 

- skrócenia czasu pracy w Urzędzie Gminy Płaska, 

- zmiany zasad polityki rachunkowości, 

- przyjęcia projektów uchwał Rady Gminy. 

 

 

Ad. 5 i 6. 

- Radny Grzegorz Demski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym pracy Radcy Prawnego w 

Gminie Płaska.  

 Wójt Gminy poinformował, iż Radca Prawny pracuje w Urzędzie Gminy Płaska. W 

ciągu ostatnich dwóch tygodni przebywał na urlopie. W związku z tym, iż jest to sesja 

nadzwyczajna nie uzgodniono terminu sesji radcą. W dniu dzisiejszym ma on  zaplanowane 

spotkanie w sądzie. W Urzędzie Gminy był w dniu wczorajszym. 

- Radny Jerzy Okuniewski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym remontu drogi Gruszki-

Rubcowo-Skieblewo. 

Wójt Gminy poinformował, iż powiat jest na etapie sporządzania dokumentacji. 

Remont drogi Gruszki-Rubcowo-Skieblewo zaplanowany jest pod koniec tego roku. 

- Radna Aneta Tarasiewicz zwróciła się z zapytaniem dotyczącym prowadzenia rozmów w 

sprawie odcinka drogi gminnej położonej przy jeziorze Serwy w miejscowości Serwy, 

przebiegającej po działce prywatnej, gdzie właściciel działki postawił ogrodzenie i obecnie 

nie ma przejazdu. 

 Wójt Gminy poinformował, iż nie były prowadzone rozmowy z mieszkańcami 

nieruchomości. Aby uregulować przebieg drogi w tym miejscu, prowadzone są prace w 



kierunku wytyczenia drogi. Planowane jest połączenie dwóch dróg gminnych, żeby powstał 

nowy korytarz przejezdny. Obecnie trwają prace planistyczne. 

- Radny Grzegorz Demski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym słabego ciśnienia wody w 

wodociągu. 

 Wójt Gminy poinformował, iż w całej gminie są znaczne problemy z wodociągiem, 

zwłaszcza w sezonie letnim. Dlatego realizujemy projekt na „Przebudowę stacji uzdatniania 

wody na terenie Gminy Płaska”. W ubiegłym miesiącu została podpisana umowa z firmą San-

System z Olecka. Przebudowane zostaną hydrofornie w Serskim Lesie, Płaskiej i Gruszkach. 

Cały projekt wyniesie około 4 mln. zł. W kolejnych latach inwestycja będzie realizowana w 

systemie projektuj - wybuduj. Zostanie sporządzana dokumentacja oraz pozwolenia na 

budowę. Prace budowlane i odwierty studni odbędą się w 2022 roku. W kolejnej fazie 

realizacji projektu do stacji w Płaskiej zostanie dołączona Strzelcowizna oraz planowane jest 

połączenie stacji w Serskim Lesie i Płaskiej, celem utrzymania właściwego ciśnienia, 

zapotrzebowania i odpowiedniej jakości wody w całej gminie. 

 

Radny Piotr Wydra opuścił obrady sesji o godz. 10.29. W związku z czym w obradach sesji 

uczestniczy 12 radnych (problemy techniczne). 

 

 

Ad. 7 

Gminy Płaska – Wiesław Gołaszewski udzielił wyjaśnień w zakresie projektu uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Płaska na lata 2021 – 2034. Zmiana 

WPF związana jest z uaktualnieniem dokumentu oraz dostosowaniem do ostatnich zmian w 

budżecie. Zachowane zostają wszystkie wskaźniki wynikające ze spłaty zobowiązań na cały 

okres obowiązywania WPF do 2034 roku. 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt 

uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Płaska na lata 2021 – 2034, po 

czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXII/188/21 została podjęta 11 głosami „za” 

i 1 głosem „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 8.  

Wójt Gminy przedstawił, krótko omawiając projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Płaska na 2021 rok. Poinformował radnych, że zmiany głównie dotyczą 

wprowadzeniu zarówno do planu dochodów jak i planu wydatków kwoty 37 155,44 zł, która 

wynika ze zwiększenia planu dochodów zgodnie z informacją o dotacji z PUW oraz realizacji 

zadania zleconego polegającego na promocji akcji szczepień przeciwko Covid-19. Dokonano 

przeniesień wydatków w działach oraz między działami na kwotę 127 000 zł. Budżet po 

dokonanych zmianach wynosi: dochody ogółem 16 725 382,43 zł w tym bieżące w wysokości 

14 059 005,71 zł, majątkowe w wysokości 2 666 376,72 zł. Wydatki ogółem 18 152 821,31zł, 

w tym bieżące w wysokości 13 532 808,31 zł, majątkowe w wysokości 4 620 013,00 zł. 

Deficyt budżetu w kwocie 1 427 438,88 zł pokryty zostanie w całości z wolnych środków z 

roku ubiegłego. Łączna kwota rozchodów budżetu w wynosi 736 000,00 zł. 



Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Płaska na 2021 r., po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr 

XXII/189/21 została podjęta 10 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, 

A. Jadeszko). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Piotr Wydra dołączył do obrad sesji o godz. 10.38. W związku z czym w obradach sesji 

uczestniczy 13 radnych. 

 

 

Ad. 9.  

Sekretarz Gminy przedstawił, krótko omawiając projekt uchwały w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratury 

Okręgowej w Suwałkach na Uchwałę Nr VII/59/19 Rady Gminy Płaska z dnia 24 września 

2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na terenie gminy Płaska wraz z 

odpowiedzią na skargę. Poinformował radnych, że Prokuratura Okręgowa w Suwałkach 

zarzuciła drobne uchybienia w regulaminie dostarczania wody na terenie gminy Płaska, który 

został przyjęty w 2019 r. Podejmowana uchwała jest upoważnieniem dla wójta do doręczenia 

Sądowi skargi wraz z aktami i odpowiedzią na skargę oraz reprezentowaniu Rady Gminy 

Płaska w postępowaniu przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Białymstoku, w 

tym do udzielenia pełnomocnictwa procesowego w w/w sprawie. 

- Radny Marek Juszkiewicz zwrócił się z zapytaniem dotyczącym procedury badania 

zgodności z prawem uchwał Rady Gminy.  

 Sekretarz gminy poinformował, iż zgodność z prawem podejmowanych uchwał bada 

Podlaski Urząd Wojewódzki, Regionalna Izba Obrachunkowa, Kuratorium Oświaty. Ma też 

do tego prawo Prokuratura Rejonowa czy Okręgowa, co stanowi zwykły proces kontrolny.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratury Okręgowej w 

Suwałkach na Uchwałę Nr VII/59/19 Rady Gminy Płaska z dnia 24 września 2019 r. w 

sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na terenie gminy Płaska wraz z 

odpowiedzią na skargę, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXII/190/21 

została podjęta 10 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, G. Demski, K. 

Ślużyńska). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10. 

W ramach punktu "wolne wnioski" poruszono następujące sprawy:  

- Radna Katarzyna Ślużyńska zwróciła się z zapytaniem dotyczącym naklejek z kodami na 

pojemniki z odpadami zmieszanymi. Zaznaczyła, iż zwłaszcza teraz w okresie letnim naklejki 

odklejają się ze względu na wilgoć i temperaturę. Zaproponowała, aby drukować większą 

liczbę naklejek z kodami. 



Wójt Gminy poinformował, iż został już zauważony problem z odklejającymi się 

nalepkami z kodami na pojemniki. Zostały zamówione dodatkowe taśmy. Po zgłoszeniu  

drukowane są kolejne naklejki. W przyszłości będą wydawane większe ilości nalepek.  

 

 

Ad. 11. 

Wobec zrealizowania porządku obrad i braku dalszych głosów Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy – Aneta Tarasiewicz o godzinie 10:49 zamknęła obrady XXII nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Płaska. 
 

 

 

 

Protokołowała:   

Monika Brzostowska 

 

 

 


